
Bestyrelsesmøde d. 3. november 2021 kl. 18:00 
 

Til stede: Valentin, Thomas Mogensen, Maria, Thomas Mårtensson.  
Ikke til stede: Kristoffer, Ea, Steffen, Katrine, Rebecca og Mathias 

  
Dagsorden 

1. Opfølgning på sidste bestyrelsesmøde 
2. Orienteringspunkter 
3. Beslutningspunkter 
4. Gennemgang af foreningens mail 
5. Næste møde 
6. Evt. 

 
De enkelte punkter er udfoldet nedenfor.  
 

*** 
 
Ad 1) Opfølgning fra sidste møde 
Status på kloakprojekt 
Der har været forsinkelser på projektet idet der skulle indhentes yderligere oplysninger og 
Københavns Kommune skulle udstede en tilladelse inden projektet kunne påbegynde.  
Tilladelsen fra Københavns Kommune indeholder nogle betingelser til blandt andet behandlingen 
af forurenet jord på gadesiden. Disse betingelser har medført en fordyrelse af projektet på ca 
100.000 ekskl. moms, som dog indeholdes indenfor det budget, som blev præsenteret til sidste 
ordinære generalforsamling.. 
 
Bestyrelsen forventer snart at kunne bringe nyt ift. opstart og videre tidsplan. 
 
Ad 2) Orienteringspunkter 
Nyt bestyrelsesmedlem for EF 
Katrine har valgt at træde ud som bestyrelsesmedlem for EF. Bestyrelsen vil meget gerne sige 
Katrine stor tak for hendes bidrag og indsats. Steffen indtræder i hendes sted. 
 
Foreningens sag mod andelshaver 
Der er faldet dom i sammenlægnings- og eksklusionssagen mod andelshaver. Foreningen tabte 
sagen i byretten og blev dømt til at betale kr. 35.000 i sagsomkostninger til modparten. Foreningen 
har ikke anket sagen. Modparten har kæret størrelsen af tilkendte sagsomkostninger til 
Landsretten, som forventes at træffe afgørelse inden jul. 
 
 
Ad 3) Beslutningspunkter 
- 
 
Ad 4) Besvarelse af indkomne mails 
Bestyrelsen gennemgik mails 
 
Ad 5) Evt. 
- 
 
Ad 6) Næste møde 
Næste møde er datosat til onsdag d. 15. december 2021.  
 


